

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-EQBAL INVESTMENT COMPANY LTD Date: 14-05-2024 12:47:09 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الإقبال للاستثمار التاريخ: 2024-05-14 12:47:09 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of AL-EQBAL INVESTMENT COMPANY LTD cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:00 on 27-05-2024 at via the visual and audio application (ZOOM) to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة الإقبال للاستثمار دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2024-05-27 الساعة 11:00 في عبر وسائل الاتصال المرئي والمسموع ZOOM وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Liquidation and dissolution of the Company</p>	<p>تصفية الشركة وفسخها</p>
<p>Pursuant to the Instructions for Adopting Electronic Means for Procedures related to Company for the Year 2021 issued pursuant to the Companies law No. (22) for the year 1997, the Board of Directors is pleased to invite you to attend the Extraordinary General Assembly meeting which will be held at 11:00 A.M. on Monday 27 May 2024 via the visual and audio application (ZOOM) In order to consider the following matters and take decisions for it: First: Agenda Items 1) Discussing the matter of placing the Company under voluntary liquidation. 2) Approving to place the Company under voluntary liquidation. 3) Appointing the liquidator in accordance with the provisions of the Company Law and the Regulations issued pursuant thereto, and determine their fees.</p>	<p>استنادا إلى تعليمات اعتماد الوسائل الإلكترونية للإجراءات المتعلقة بالشركات لسنة 2021 الصادرة بالإستناد لأحكام قانون الشركات رقم (22) لسنة 1997 وتعديلاته، يسر مجلس الادارة دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي الذي سيعقد في تمام الساعة الحادية عشر من صباح يوم الاثنين الموافق 2024/05/27، وذلك بخاصية الاتصال المرئي والمسموع ZOOM للنظر في الأمور التالية واتخاذ القرارات بشأنها: أولاً: بنود جدول الأعمال: 1. مناقشة وضع الشركة تحت التصفية الاختيارية. 2. الموافقة على وضع الشركة تحت التصفية الاختيارية. 3. تعيين مصفي للشركة وفقاً لقانون الشركات والانظمة الصادرة بموجبه وتحديد اتعابهم.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Yacoub Yousef Hasan Rashed</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Yacoub Yousef Hasan Rashed</p>